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Opening. 
 
Barbara opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
 

Terugkoppeling vorige bijeenkomst en initiatieven. 
 
Alle initiatieven zijn goedgekeurd. 
De geformeerde werkgroep die samengesteld is om het wijkplatform nog beter te maken  is bijeen 
geweest en heeft de eerste inventarisatie gemaakt. 
Het aanmeldformulier is aangepast zodat de privacy is gewaarborgd bij plaatsing in et HB Nieuws 
Het zo fijn zijn als er een vaste notulist komt. 
Nieuw is een lijst van zaken die met subsidie van het wijkplatform zijn aangeschaft. Peter zou graag zien dat er 

allerlei  andere zaken op komen die organisatie van elkaar kunnen lenen. 
 

Ingekomen initiatieven 
 Vrijwilligersgala 
er komt een vrijwilligersgala voor alle vrijwilligers die in de Haagse beemden werkzaam zijn. Het moet een jaarlijks 

terugkerend evenement worden. Er komen meerdere categorieën. Op basis waarvan worden de vrijwilligers 
geselecteerd.  

Er zijn vooralsnog geen criteria voor de vrijwilligers.  
Et is een bedankavond voor de vrijwilligers, waarom dan een paar vrijwilligers extra bedanken? 
Er zijn maximaal 300 personen die toegang hebben tot de avond. Is dat niet weinig voor de Haagse Beemden. 
Kan er evt ook een organisatie toegevoegd word een aan de uit te reiken awards. 
De organisatie neemt alle kritiek en opmerkingen mee. 
Vooralsnog staan de aanwezigen positief ten opzichte van het  evenement. 
 
Cursus Schminken 
Nu is het zo dat diverse organisaties telkens weer schmink inhuren. Uit kostenbesparingsoverwegingen is het idee 
om in de Haagse Beemden een cursus schminken te geven door een professional. In dit geval wordt dit Milo Scmink . 
er is geen leeftijd ondergrens wel wordt van de deelnemers verwacht dat zij op regelmatige basis inzetbaar zijn om 
te assisteren bij evenementen. Er zijn 21 plekken voorzien, 
De vergadering vindt het een goed idee 
 
Kunstgroep Haagse Beemden 
De Kunstgroep Haagse beemden wil een expositie organiseren met vernieuwende kunst. Omdat zij een nieuwe 
groep zijn met een nieuw bestuur en vooral een nieuwe website is er veel geld nodig voor het opzetten van deze 
zaken. Om zichzelf op de kaart te zetten wordt er expositie georganiseerd van 2d en 3d kunst. 
Vanuit de wijk bestaat er veel interesse voor kunst 
Ook hier is de vergadering van mening dat het een goed idee is. 
 
Carnaval in et buurthuis 
Elk jaar is er Carnaval in buurthuis Gageldonk. Dit jaar ook in Galaxy voor de opgroeiende jeugd. 
Tot op heden heeft het buurthuis dit zelf betaald, maar door de grotere opzet met oa een tenten bewaking zijn de 
kosten dermate hoog dat er een bijdrage wordt gevraagd. Aangezien het buurthuis niet verhuurd wordt kunnen 
hieruit geen kosten worden gehaald. Bovendien krijgen de verenigingen een deel van de omzet. 
De kosten zijn nodig omdat een en ander zo goed mogelijk moet verlopen volgens Barbara. 
De vergadering staat hier positief tegenover. 
 
Mededelingen en rondvraag 
De maillisten moeten geüpdate worden zodat zo veel mogelijk mensen op de hoogte komen van het wijkplatform 
 


